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Vragen   

Inleiding 

 

Op 8 september jl. meldt de Limburger dat er een derde onderzoek 

nodig is om vast te stellen of er gebreken zijn bij 3 nieuwe 

woonwagens in Heythuysen. De informatie die hierover door de 

gemeente is verstrekt aan de journalist is niet volledig en deels niet 

correct. 

 

De feiten zijn dat er een rapport ligt van Nijbod, dat er in juli2021 

nog twee keer is gerapporteerd en dat vervolgens reeds in opdracht 

van de onafhankelijk Klachtencommissaris van Leudal een vierde 

rapport is opgesteld. Dit rapport toont duidelijk aan dat er sprake is 

van ernstige gebreken.  

 

Het college heeft op 8 maart jl. die gebreken erkend en besloten dat 

die moeten worden hersteld. Het bericht dat te college de gebreken 

bestrijdt is dus pertinent onjuist. 

 

Wat er aan de hand is, is dat  er een juridische procedure loopt als 

gevolg van onenigheid tussen Leudal en bureau Nijbod dat in 

opdracht van de gemeente de woonwagenzaken moest afhandelen.  



 

Het handelt onder meer over de vraag wie verantwoordelijk is voor 

de gebreken en wie die moet herstellen: Leudal of Nijbod. Herstel 

van gebreken moet nu wachten op de afloop van dat conflict.  

De woonwagenbewoners zijn nu de dupe ervan dat Leudal zichzelf in 

de problemen heeft gebracht door onduidelijke besluitvorming. Uit 

het onderzoek van de Klachtencommissaris blijkt dat zelfs niet helder 

is wie de opdracht voor de bouw heeft verleend: de gemeente of 

Nijbod. Het toont aan hoe chaotisch zaken intern zijn verlopen. Het 

gaat om ene opdracht van meer dan een half miljoen euro 

overheidsgeld. In dat verband is nu aan de Rechtbank gevraagd een 

nieuw onderzoek te laten uitvoeren. 

 

Hoe dan ook,  de woonwagens die in september 2020 zijn 

opgeleverd, worden nog steeds niet bewoond vanwege ook door het 

college erkende problemen. 

 

Vraag 

 

1. Bent u bereid om de raad volledig te informeren over de gang van 

    zaken in de afgelopen jaren? 

 

Bijvoorbeeld ook over het feit dat het nu de tweede keer is dat een 

conflict is ontstaan met een bureau dat in opdracht van de gemeente 

handelt. Eerder werd een ander Bureau aan de kant geschoven dat 

vervolgens  hiertegen een procedure aanspande met als resultaat dat 

Leudal de beurs moest trekken vanwege onzorgvuldig handelen.      

 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden: 
 

De inhoud van het krantenartikel d.d. 8 september, waaraan 
gerefereerd wordt, komt volledig op het conto van de desbetreffende 
journalist. 
 
In de komende weken wordt o.a. het raadsvoorstel ‘Actualiseren 
gemeentelijk woonwagen- en standplaatsenbeleid’ in procedure 

gebracht voor de raadsbehandeling van 1 november aanstaande. 
Bij het bespreken van dit raadsvoorstel in de commissie, zullen wij u 
informeren over de gang van zaken in de afgelopen periode in zijn 
volle breedte. 
Het college heeft trouwens in zijn vergadering van 27 september jl. 
ingestemd met voornoemd raadsvoorstel tot het ‘Actualiseren van 

het gemeentelijk woonwagen- en standplaatsenbleid’. 
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